

*Important
dates*

Guy Fawkes night , also known as the Night of bonfires and Night fireworks - traditional for the UK's annual commemoration of the night of 5 November.

In the UK in Guy Fawkes night is lit fireworks and bonfires on which to burn the effigy of guy Fawkes. And on the eve of the boys begging for coins «for nice guy guy»to buy firecrackers.



Armistice day (the day of signing armistice on 11 November 1918), ended the fighting of the First world war.

In the UK there is a tradition of wearing buttonholes in the form of red poppies on the lapel, buttonhole or other outerwear. It is a sign of respect for the fallen in the First and Second world wars. Money raised from the sale of these flowers are sent to the Royal British Legion, the assistance to the veterans of various wars and members of their families.



«frightening» organized events for both children and adults. In castles, counties and estates at the end of October weeks are horror, and horror stories. Visitors demonstrate empty rooms, in which many centuries ago there lived, and mysteriously died noble ladies and gentlemen. In some castles night of 31 October to 1 November, could be held in a dungeon, waiting for the real ghosts. Pubs and restaurants in the old stone houses also offer a drink of ale and a hunt for ghosts.

Halloween



The End

Ночь Гая Фокса , также известный как Ночь костры и Ночной фейерверк - традиционный для Великобритании ежегодное празднование в ночь на 5 ноября.

В Великобритании в ночь Гая Фокса горит фейерверк, и костры, на которых сжигают чучело Гая Фокса. И накануне мальчиков прося монеты «за хороший парень, парень», чтобы купить петарды. В Великобритании в ночь Гая Фокса горит фейерверк, и костры, на которых сжигают чучело Гая Фокса. И накануне мальчиков прося монеты «за хороший парень, парень», чтобы купить петарды.



День перемирия (день подписания перемирия 11 ноября 1918 г.), закончившийся боевыми действиях Первой мировой войны. В Великобритании существует традиция носить петлицы в виде красных Маков на лацкане пиджака, в петлице или другой верхней одежды. Это знак уважения к погибшим в Первой и Второй мировых войн. Деньги, вырученные от продажи этих цветы отправляются на Королевский британский Легион, помощь ветеранов различных войн и членов их семей.



«устрашающих» мероприятий, организованных как для детей, так и для взрослых. В замках, графствах и поместьях в конце октября проходят **недели ужасов и страшилок**. Посетителям демонстрируют пустые покои, в которых много веков назад жили, и таинственно умирали благородные леди и джентльмены. В некоторых замках ночь с 31 октября на 1 ноября можно провести в подземельях, ожидая появления настоящих призраков. Пабы и рестораны, расположенные в старинных каменных домах, также предлагают всем желающим выпить эль и поохотиться за привидениями.